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Politisk årsberetning 2023 1 

Fylkestingsgruppa i Agder SV  2 

2023 var valgår, og det har vært gjennomført nytt fylkestingsvalg. Dette medfører at det har 3 
vært endringer i sammensetningen av fylkestingsgruppa og våre posisjoner. Opprinnelig 4 
fylkestingsgruppe satt frem til ny konstituering, som var 10. oktober 2023. 5 

Vi vil også gjerne innlede med at vi er svært fornøyde med resultatet i valgkampen 2023, hvor 6 
vi gjør vårt beste valg på 20 år og øker våre resultater slik at vi nå er tre faste 7 
fylkestingsrepresentanter. Valgkampen og resultatene av denne kan leses mer om i 8 
valgkampberetningen for 2023. Vi vil svært gjerne takke dere alle som har vært med å bidra 9 
til dette.  10 

SV sitter i opposisjon på fylkestinget (både før og etter fylkestingsvalget i 2023). 11 

 

Sammensetning:  12 

Fylkestingsrepresentanter januar til oktober 2023: 13 

Mirell Høyer-Berntsen, Arendal (Gruppeleder) 14 

Morten Ekeland, Lindesnes 15 

Varaer: 16 

1.vara: Rune Sævre (Arendal) 17 

2.vara: Tor Aurebekk (Kristiansand) 18 

3. vara: Anija Markovina Wormsen (Farsund)  19 

Nestleder i Kontrollutvalget, Sølvi Gjerdahl Thomassen 20 
(Lindesnes) med vara: Rasha Abdallah (Kristiansand).  21 

Vi vil takke våre dyktige og engasjerte folkevalgte, og våre 22 
varaer som med stor motivasjon og kunnskap har trådt inn 23 
når faste medlemmer har hatt forfall.  24 
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Agder SV sin representasjon i perioden januar 2023 frem til oktober 2023:  25 

Utvalg/styre SV representant 
Fylkestinget Mirell Høyer-Berntsen og 

Morten Ekeland 
Fylkesutvalget Mirell Høyer- Berntsen (gikk 

inn som fast vara høsten 
2021 for AP, og da Ap sin 
representant kom tilbake fra 
permisjon gikk vi ut av 
utvalget igjen i juli 2023) 

Kontrollutvalget Sølvi Gjerdahl Thomassen, 
nestleder 

Hovedutvalg for utdanning og 
kompetanse 

Morten Ekeland,  
fast representant 
 

Hovedutvalg for næring, klima og 
miljø 

Mirell Høyer-Berntsen,  
fast representant 

Hovedutvalg for kultur, folkehelse 
og frivillighet 

Anija M. Wormsen,  
3.vara for Rødt: 
 

Agder Næringsselskap AS Mirell Høyer-Berntsen, 
fast representant 
 

Risøbank Morten Ekeland,  
fast representant 

Blått kompetansesenter Sør Mirell Høyer-Berntsen, 
fast representant 

Landsbruksforum Morten Ekeland, 
fast representant 

Marine Resources Group 
(Nordsjøkommisjonen) 

Mirell Høyer-Berntsen, 
fast representant 

Blått forum Mirell Høyer-Berntsen,  
fast representant 

Valgnemnda Mirell Høyer-Berntsen, 
fast representant 

ATP Arendals-regionen Mirell Høyer- Berntsen,  
fast fra februar 2023 

KS fylkesårsmøtet Mirell Høyer-Berntsen,  
fast representant 

Delegat til KS Landstinget Mirell Høyer-Berntsen,  
fast representant 

Yrkesopplæringsnemnda Morten Ekeland, vara 
Norsk Jernbaneforum Sør Morten Ekeland, vara 
Agder vannregion Mirell Høyer-Berntsen, vara 
Trafikksikkerhetsgruppen Mirell Høyer-Berntsen, vara 
ATP Kristiansandsregionen Mirell Høyer- Berntsen, vara 
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Sammensetning etter fylkestingsvalget og ny konstituering 10. oktober 2023: 26 

 
 

Fylkestingsgruppen består etter valget og ny konstituering fra 10.oktober 2023 av: 27 

Faste fylkestingsrepresentanter: 28 

Mirell Høyer-Berntsen (Arendal) gruppeleder og stedfortreder for opposisjonsleder (Gro 29 
Bråten, AP) 30 

Jason Kannemeyer (Kristiansand) 31 

Sølvi Gjerdahl Thomassen (Lindesnes) 32 

Varaer: 33 

Tor Aurebekk (Kristiansand) 34 

Anija Markovina Wormsen (Farsund) 35 

Julia Pigao (Lillesand) 36 

Anniken Thomassen (Risør) 37 

Jan Erik Johannessen (Evje og Hornnes) 38 

Steinar Dyrli (Flekkefjord) 39 

SV har fått gode gjennomslag i forhandlinger, i tillegg til å være fast stedfortreder for 40 
opposisjonsleder, sitter SV representert i følgende utvalg og styrer: (Merk fordeling av alle 41 
styreverv i fylkeskommunens AS er og IKS er i skrivende stund ennå ikke besluttet, men blir 42 
besluttet i løpet av februar 2024) 43 

Utvalg/styre Fast representant Varaer 
Fylkestinget Mirell Høyer-Berntsen 

Jason Kannemeyer 
Sølvi G. Thomassen 

1.Tor Aurebekk 
(Kristiansand) 
2.Anija Markovina Wormsen 
(Farsund) 
3.Julia Pigao (Lillesand) 
4.Anniken Thomassen 
(Risør) 
5.Jan Erik Johannessen 
(Evje og Hornnes) 
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6.Steinar Dyrli (Flekkefjord) 
 

Fylkesutvalget Mirell Høyer-Berntsen Sølvi G. Thomassen 
Hovedutvalg for næring, 
kultur og miljø 

Jason Kannemeyer Anija M. Wormsen 

Hovedutvalg for utdanning 
og kompetanse 

Sølvi G. Thomassen Tor Aurebekk 

Rådet for personer med 
funksjonsnedsettelser 

Sølvi G. Thomassen 2. vara: Anija M. Wormsen 

Landbruksforum Jason Kannemeyer Jan Erik Johannessen 
Raet Nasjonalpark Høyre  Mirell Høyer-Berntsen 
Trafikksikkerhetsforum   Sølvi G. Thomassen 
Nedre Otra Vassdragsråd Tor Aurebekk Jason Kannemeyer 
Nordsjøkommisjonens 
marine Resources group 

Konservativt Jason Kannemeyer 

Styringskomiteen for 
Interreg KASK 

Mirell Høyer-Berntsen Julia Pigao 

Rovviltnemnda region 1 Innstilt, ikke vedtatt pt 
Mirell Høyer-Berntsen 

 

Stiftelsen Gimle gård  Tor Aurebekk 
ATP Arendalsregionen Mirell Høyer-Berntsen  
KS fylkesårsmøte Sølvi G.Thomassen Lisbeth R Hansen (R) 

 

Gruppemøter: 44 

Fylkestingsgruppa er representert i flere utvalg enn tidligere, og det er derfor en stor 45 
saksmengde som skal gjennomgås. Vi har hatt faste gruppemøter cirka to ganger per måned. 46 
De foregår i hovedsak digitalt på grunn av geografisk spredning på deltakere. Vi sender ut 47 
invitasjon til lokallagsledere, Agder SV, fylkestingsgruppa med varaer og informerer om 48 
gruppemøter på Facebook. Vi kontakter også folkevalgte, lokallag og organisasjoner direkte 49 
når politiske saker berører disse.   50 

På gruppemøtene går vi gjennom alle de politiske sakene og diskuterer votering og forslag 51 
som vi ønsker å fremme. Vi diskuterer interpellasjoner, spørsmål, tar opp aktuelle innspill og 52 
politiske temaer. Det er noe varierende oppmøte på gruppemøtene, og vi ønsker oss flere 53 
deltakere fra hele fylket, og veldig gjerne de folkevalgte i kommunene slik at vi sammen kan 54 
diskutere politikken som berører deres kommune og regionale spørsmål.  55 

Fylkestingsgruppa deltar også på felles gruppemøter i opposisjonen, vi anser dette som 56 
særlig nyttig. Både i de saker hvor vi er enige og i de saker hvor vi er uenige. Det er nyttig å 57 
diskutere viktige regionale saker i fellesskap med andre partier, og vi ser at dette gjør oss alle 58 
bedre i våre argumenter og gir bedre løsninger med mer gjennomslag.  59 
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Aktivitet: 60 

Fylkestingsgruppa har hatt stort fokus 61 
på å markere SV sin politikk i de ulike 62 
foraene og utvalgene hvor vi er 63 
representert. Vi ønsker også sterkt å 64 
vise innad i partiet og for befolkningen 65 
ellers at fylkespolitikk er viktig og 66 
berører mange av regionenes 67 
innbyggere. Vi opplever at det er økt 68 
interesse for både oss som 69 
fylkespolitikere og den tematikken vi 70 
jobber med.  71 

SV fremmet eget budsjett også i 2023 72 
hvor vi prioriterte kollektivtrafikk, videregående utdanning og miljø. Vi støttet også opp om AP, 73 
MDG, R sine budsjettforslag. Men det har vært viktig å markere vår egen politikk og trekke 74 
paralleller til den posisjonen vi også har nasjonalt. Det har derfor vært viktig for oss å vise at 75 
vi med et eget budsjett og våre forslag trekker politikken i en mer omfordelende og grønn 76 
retning.  77 

Året har vært preget av mange store 78 
internasjonale kriser og påvirkninger, samt at det 79 
er lokalvalgår. Vi har deltatt på markeringer for 80 
Palestina og Gazakrigen, mange Pride-81 
arrangementer, og jobbet aktivt med både 82 
inkluderings- og mangfoldspolitikk, 83 
næringspolitikk, energi (strømpriser), miljø og 84 
utdanning. Vi har også hatt fokus på 85 
seriøsitetsbestemmelsene, fagbevegelsen og 86 

fylkeskommunens rolle som samfunnsutvikler. Vi opplever at mange næringer innen særlig 87 
grønne næringer kontakter oss, slik som hydrogen, tre og solkraftprodusenter/utviklere. Samt 88 
naturorganisasjoner, og tillitsvalgte fra organisasjonene.  89 

 90 

Vi har jobbet tett med AP, R og 91 
MDG i flere saker. (SP har gått 92 
over til posisjonen etter ny 93 
konstituering. Vi har også fått 94 
besøk av 95 
stortingsrepresentanter i år, 96 
noe vi er svært glade for. Dette 97 
har bidratt til oppmerksomhet 98 
om sykehuset i Flekkefjord, og i krevende arealsaker. Vi opplever at særlig saker med 99 
naturvern slik som Sodeviga, Bøylestad, veiutbygginger og hav og vassdrag er saker hvor 100 
mange tar kontakt med oss, ettersom vi skiller oss sterkt fra de andre partiene på disse 101 
områdene. Mens også i kultursaker, slik som finansiering av utbygging av Vest-Agder 102 
museet. Ettersom vi ikke tidligere har vært representert i hovedutvalg for kultur, har det være 103 
noe vanskeligere for oss å kunne få ordentlig satt disse sakene på agendaen. Vi håper at 104 
med det nye hovedutvalget hvor næring, kultur og miljø nå ses under ett også vil styrke Agder 105 
SV sitt arbeid på dette feltet.  106 
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Det har i 2023 vært mange innsigelsessaker i 107 
arealsaker. Dessverre har et politisk flertall i 108 
fylkesutvalget og fylkestinget fjernet så godt som alle 109 
de innsigelser som administrasjonen innstiller på. Her 110 
har vi markert oss som en tydelig motpol. Særlig i 111 
saker som omhandler kommuneplanens arealdel i 112 
Kristiansand Froland og Arendal.  Det legges opp til 113 
enorm nedbygging av natur i Agder fremover, og SV 114 
ser det som en særlig viktig oppgave å være den som 115 
løfter dette både lokalt og nasjonalt.  116 

Mirell har deltatt på reiser blant annet til Belgia og 117 
Skottland i kraft av sitt verv som representant i 118 
Nordsjøkommisjonens marine gruppe. Internasjonalt 119 

jobbes det mye innen forskningsmiljøer og bedrifter med havvind, forurensning i sjø og 120 
havner, bedringsmuligheter av tilstand på hav og vassdrag, og internasjonalt lovverk som skal 121 
sikre rene hav/vassdrag og økt artsmangfold. Det er stort fokus på å sikre bedre tilstand arts- 122 
og naturmangfold i sjø. Ingen av de andre Nordsjølandene bidrar til en så sterk påvirkning av 123 
Nordsjøen som Norge, som bruker Nordsjøen til store mengder oppdrett og olje og 124 
gassutvinning. 125 

Vi har deltatt i langt flere debatter, møter og hatt 126 
flere innledninger enn tidligere. Både under 127 
fylkeskommunens egne arrangementer, 128 
Bærekraftskonferansen i Kristiansand, KS,  129 
Arendalsuka med mer.  Samtidig har vi forsøkt å 130 
være tilstede ute hos lokallagene, delta på deres 131 
arrangementer, årsmøter, stands og heie på 132 
lokallagene der vi kan.  133 

Vi har også deltatt på flere konferanser, samlinger, bedrifts- og skolebesøk i ulike deler av 134 
fylket med utvalgene. Det er viktig for oss være i de ulike delene av fylket vårt og besøke de 135 
ulike kommunene. Dette gir oss anledning til å bli kjent med kommunenes innspill, 136 
utfordringer og ønsker.   137 

Skoletilbudsstrukturen og inntaksforskriften har vært viktige saker for SV i denne perioden. 138 
Heldigvis ble det også denne gangen et flertall for nærskoleprinsipp fremfor karakterbasert 139 
opptak. Vi jobber fortsatt iherdig med å bevare de videregående skolene slik som Risør, og 140 
SV har gått til valg på at ingen av de videregående skolene skal nedlegges i denne perioden. 141 
Vi jobber også mye med å få frem bedre kollektivtilbud, billigere kollektivtrafikk og viktigheten 142 

av å vise at kollektiv er nøkkelen til mye av 143 
utslippskuttene vi må gjøre i Agder. Vi er svært glade 144 
for at det endelig er landet gjennomslag for at 145 
tannklinikkstrukturen skal bestå slik den er i dag.  146 

Ellers søker vi aktivt om innspill til ulike saker som 147 
berører de ulike lokallagene der vi har følt at dette har 148 
vært viktig. Denne kontakten med lokallagene er veldig 149 
viktig for oss slik at vi vet hva som rører seg ute i 150 
kommunene. Men vi ser at kontakten kunne vært bedre, 151 
og håper at vi sammen fremover kan øke denne 152 
samhandlingen enda mer.  153 
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Synliggjøring av fylkespolitikken har vi i denne perioden sett på som viktig. Både for å 154 
rekruttere fremtidige folkevalgte og medlemmer inn på det regionale nivået, men også for å 155 
vise frem viktighetene av den regionale samhandlingen og fylkeskommunens viktige rolle i 156 
dette.  Fylkespolitikken berører svært mange av våre innbyggeres hverdag, og også svært 157 
mange av våre unge innbyggere- all den tid vi har ansvar for de videregående skolene og 158 
kollektivtilbudet.  For å synliggjøre dette har vi forsøkt å dele og skrive innlegg på sosiale 159 
medier, i lokalaviser og TV. Vi ser at det er tung materie å få økt oppmerksomhet på 160 
fylkespolitiske saker, men og sikkert synes vi å oppleve noe mer interesse fra mediene. Vi 161 
setter stor pris på våre medlemmer og folkevalgte som skriver i lokalavisene og synliggjør vår 162 
politikk på denne måten, men ser at vi fortsatt har en jobb å gjøre og med fordel kan være 163 
enda mer aktive inn mot medier. 164 

Politisk beretning fra Kontrollutvalget 165 

Det har vært avholdt 4 møter i kontrollutvalget fram til 1.10.2023. En av de viktigste sakene 166 
som vi behandlet var mange avviksmeldingen på skyss tjenesten som Ridell utførte på vegne 167 
av Agder kollektiv transport. Disse avvikene resulterte i en rapport om «Avtaler om levering 168 
av skyss tjenester og om levering av TT- transporttjenester» Denne rapporten har resultert i 169 
at rutinen for utarbeidelse av anbud og kontraktsinngåelse er blitt endret. 170 

Forvaltningsrevisjon av investeringsprosjekter i Agder fylkeskommune, ble sluttført i august 171 
2023. En av problemstillingene var. I hvilken grad har Agder Fylkeskommune fulgt opp 172 
investeringsprosjekter i tråd med rutiner, prosedyrer samt standarder/prinsipper for prosjekt- 173 
og kontraktsoppfølging. Den avdekket ingen store feil. Rapporten ble behandlet i fylkestinget i 174 
september. 175 

Fylkestingsgruppa takker med dette for et flott 2023 og ser frem til et nytt 176 
spennende år! 177 


